
Kérdés
Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Tisztelt Elnök Asszony !

„Csökken a tej felvásárlási ára " címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Gráf József mez őgazdasági és vidékfejlesztési miniszterhez . A kérdésre a válasz t
írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A tehenészetek a tej felvásárlási árának drasztikus csökkenésével küszködnek . Nagy

veszteség az önköltség alatti tej értékesítés, de már hallani a felvásárlások leállításáról is .

Miért csökken a tej felvásárlási ára?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2009. február 4 .

Tisztelettel :

Domokos Lászl ó
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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